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Vijfde rapport Rekenkamercommissie  

Mogelijke verbeteringen parkeerbedrijf 
  
De Rekenkamercommissie van de gemeente Veldhoven heeft de gang van zaken bij 
het gemeentelijke Parkeerbedrijf onderzocht. De conclusie is dat het bedrijf goed is 
ingebed in de organisatie. Op enkele punten is volgens de Rekenkamercommissie nog 
wel verbetering mogelijk.  
 
Onderzoeksvragen 
De Rekenkamercommissie heeft onderzocht welke beleidsuitgangspunten er voor het 
Parkeerbedrijf vastgesteld zijn, in welke mate deze doelstellingen in de praktijk gerealiseerd 
worden en of er verbetermogelijkheden zijn. Daarbij bekeek de commissie ook of de 
uitgangspunten voldoende houvast bieden voor een op termijn sluitende financiële exploitatie. 
 
Conclusies 

♦ De beleidsuitgangspunten voor het Parkeerbedrijf zijn over het algemeen voldoende 
duidelijk en exact geformuleerd. Bovendien geven ze voldoende houvast en sturing. Wel 
blijkt dat de raad te veel uitgangspunten heeft geformuleerd. Dat komt de 
overzichtelijkheid niet ten goede en voor het college is er nauwelijks speelruimte in het 
beheer en de exploitatie van het Parkeerbedrijf.  

♦ Er moet nog een evaluatie van de werkwijze bij het Parkeerbedrijf plaatsvinden; deze is 
uitgesteld vanwege de ontwikkelingen binnen het project Lijnen en Pleinen.  

♦ Er is niet voldaan aan de (financiële) uitgangspunten voor Collectief Vraagafhankelijk 
Vervoer (CVV) en een bewaakte fietsenstalling. Wel is een LOCK’N’GO-systeem 
geïnstalleerd. Of deze maatregelen de mobiliteit naar het centrum hebben bevorderd is 
niet onderzocht en kon dus ook niet vastgesteld worden. Het Parkeerbedrijf mag gratis 
gebruikmaken van de gronden, in ruil voor het schoonmaken en onderhouden van de 
terreinen. Tot 2003 is hiervoor geen bijdrage gereserveerd. Vanaf 2003 betaalt het 
Parkeerbedrijf direct het onderhoud. Verder concludeert de Rekenkamercommissie dat 
er in de financiële rapportages nog meer onnauwkeurigheden voorkomen en dat 
gegevens niet overal consequent gebruikt worden. Zo worden ook bedragen in- en 
exclusief btw door elkaar gebruikt omdat maar een deel van het Parkeerbedrijf btw-
plichtig is. 

♦ Er wordt weinig gerapporteerd aan de raad.  
♦ De parkeergarage heeft weinig extra openstellingen. De kosten hoeven hiervoor geen 

belemmering te vormen, wellicht heeft het ermee te maken dat deze mogelijkheid 
onbekend is bij organisatoren van evenementen. 

 
Aanbevelingen 
De Rekenkamercommissie doet onder meer de volgende aanbevelingen. 
♦ Gebruik het komende evaluatietraject om een drastische opschoning van de 

beleidsuitgangspunten te bereiken. 
♦ Stem de financiële rapportages beter op elkaar af en gebruik consequent de kosten en 

opbrengsten exclusief btw. 
♦ Voer alsnog de eerder in uitgangspunten vastgestelde toerekeningen aan het Parkeerbedrijf 

door of pas de besluitvorming daaromtrent aan. 
♦ Geef ten minste één keer per jaar in de Bestuursrapportage een korte verantwoording van 

het Parkeerbedrijf. 
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♦ Promoot actief de mogelijkheden om de parkeergarage extra open te stellen bij 
evenementen e.d. 

 
Aanleiding 
De gemeenteraad had de exploitatie van het parkeerbedrijf van de gemeente Veldhoven en de 
negatieve saldi daarvan meerdere malen bij de Rekenkamercommissie aangemeld als 
onderzoeksonderwerp. Verder is het van belang om na te gaan in hoeverre de uitgangspunten 
van 2003 zijn gerealiseerd en of daarin bijstellingen moeten plaatsvinden. Daarom heeft de 
Rekenkamercommissie een onderzoek ingesteld naar het Parkeerbedrijf.  
 

 


